

Mr. Cook, from the Standing Committee on Privileges and Elections, presented the Sixteenth Report of the Committee, which is as follows:

In accordance with its mandate under Standing Order 92(1), your Committee recommends that the following item of Private Members' Business be designated as "votable item":

#### C-210—Mr. Domm

April 10, 1989—Second reading and reference to a Legislative Committee of Bill C-210, An Act to amend the Criminal Code and the Supreme Court Act (habeas corpus).

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 32 which includes the Report*) is tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 125 to the Journals*).

Pursuant to Standing Order 92(2), the Report was deemed adopted.

#### INTRODUCTION OF PRIVATE MEMBERS' BILLS

Mr. Riis, seconded by Mr. Funk, by leave of the House, introduced Bill C-332, An Act to amend the Canada Elections Act, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

#### PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions were presented as follows:

—five by the honourable Member for Papineau—Saint-Michel (Mr. Ouellet) concerning the Goods and Services Tax (342-7291 to 342-7295);

—two by the honourable Member for Kamloops (Mr. Riis) concerning the Goods and Services Tax (342-7296 and 342-7297);

—four by the honourable Member for Kent (Mr. Crawford) concerning the Goods and Services Tax (342-7298 to 342-7301);

—one by the honourable Member for Carleton—Charlotte (Mr. Thompson) concerning the Gannet Rock lighthouse (342-7302);

—one by the honourable Member for Restigouche—Chaleur (Mr. Arseneault) concerning the Goods and Services Tax (342-7303);

—one by the honourable Member for Beaches—Woodbine (Mr. Young) concerning NATO-NORAD flight training at Goose Bay, Labrador (342-7304);

—one by the honourable Member for Edmonton East (Mr. Harvey) concerning the Goods and Services Tax (342-7305);

M. Cook, du Comité permanent des privilèges et des élections présente le seizième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément au mandat qui lui est confié en vertu de l'article 92(1) du Règlement, votre Comité recommande que l'affaire suivante émanant des députés soit désignée comme «affaire qui doit faire l'objet d'un vote»:

#### C-210—M. Domm

10 avril 1989—Deuxième lecture et renvoi à un Comité législatif du projet de loi C-210 Loi modifiant le Code criminel et la Loi sur la Cour suprême (habeas corpus).

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicule n° 32 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice N° 125 aux Journaux*).

Conformément à l'article 92(2) du Règlement, le rapport est réputé adopté.

#### DÉPÔT DE PROJETS DE LOI ÉMANANT DES DÉPUTÉS

M. Riis, appuyé par M. Funk, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-332, Loi modifiant la Loi électorale du Canada, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

#### PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

—cinq par l'honorable député de Papineau—Saint-Michel (M. Ouellet) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7291 à 342-7295);

—deux par l'honorable député de Kamloops (M. Riis) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7296 et 342-7297);

—quatre par l'honorable député de Kent (M. Crawford) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7298 à 342-7301);

—une par l'honorable député de Carleton—Charlotte (M. Thompson) sur le poste de gardien du phare de Gannet Rock (342-7302);

—une par l'honorable député de Restigouche—Chaleur (M. Arseneault) relative à la taxe sur les produits et services (342-7303);

—une par l'honorable député de Beaches—Woodbine (M. Young) sur les vols d'entraînement de l'OTAN et du NORAD à Goose Bay au Labrador (342-7304);

—une par l'honorable député d'Edmonton—Est (M. Harvey) relative à la taxe sur les produits et services (342-7305);